
R r \ l j ; \  C M I N Y
u l .  Sz l io lL ra  5

5 8 - 5 3 3  M Y S i , A K O W I C E
t ¡ , : 1 . 6 . ! 3 - 9 9  9 6

Protokói Nr XXIII/2008

z sesji Rady Gminy Myslakowice, która odbyla sig dnia 25 paLdziernlka 2008 roku w sali
konferencyj nej Urzgdu Gminy.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Sprawozdanie Wójta z pracy mipdzy sesjami.
3 . Sprawozdanie Przewodnicz4cej Rady z pracy migdzy sesj ami .
4. Interpelacje, zap¡'tmia i wnioski.
5. DzialalnoSó Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej wraz z Punktem

Konsultacyjnym AA, Gminnej Komisji Rozwi4zywania Problemów
Alkoholowych i Markotu.

6. Dzialalnoíó Gminnego OSrodka Kultury.
7 . Dzialalnoí;é organizacji pozytku publicznego i stowarzyszeñ.
8. Podjecie uchwal w sprawie:

- zmiany statutu Gminnego OSrodka Kultury w Myslakowicach zafwierdzonego
uchwale ff 2 5 8i)(XX12001 Rady Gminy Myslakowice z dnia24lutego 2001r.

- udzielenia Kie¡ownikowi Oérodka Pomocy Spolecznej w Myslakowicach
upowaZnienia do podejmowania dzialari wobec dtruZników alimentacyjnych

- przyj gcia Gminnego Programu Rozvnqzywania Problemów Alkoholowych
i Narkomanii

- zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakladtt Opieki Zdrowotnej
w Myslakowicach

- zmian w bud2ecie gminy.
- zmian do uchwaly nr 366lXLVIl2002 Rady Gminy Myslakowice z dnia29
kwietnia 2002r. dolyczqcej ustalania zasad wynajmowania lokali wchodz4cych
w sklad mieszkaniowego zasobu gminy,
- zmiany uchwaly nr 1241XX12008 Rady Gminy Myslakowice z dnia
27 .05.2008r. w/s ustalenia zasad sprzeda?y lokali mieszkalnych z gminnego
zasobu nieruchomoéci,

- nadania nazwy ulicy we wsi Kostrzyca
- wspólpracy pomigdzy Gmin4 Myslakowice, Gmina Karpacz oraz Gmina Hornr
Mar5ov w Republice Czeskiej

- wspólpracy pomipdzy Gmina Myslakowice i Gminq Horni Mar5ov w
Repubiice Czeskiej

- zmian do uchwaly nr 100/XVII/2008 Rady Gminy Myslakowice z dnta22
lutego 2008r. wls zatwierdzenia ,,Planu Odnowy Miejscowoéci Myslakowice
nalafa2007 -2013"

- przejqcia zadania z zaktesl wlaSciwoéci powiatu
- sprzedazy nieruchomoÉci - d2.241/3
- wyraíenia zgody na nabycie prawa uZ)'tkowania wieczysfego dzialkí
- skargi Pani Anny Dubickiej,
- skargi Paústwa Stefana i Anny Womiúskich

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
10. Wolne wnioski i informacje.
I 1. Zamk¡iecie sesii



O godz. 9.00 Z-caPrzewodnicz4cej Rady Gminy Józef Nizioiek otworzyl XXIII sesjp rady
stwierdzaj4c, 2e w sesji uczesfniczy wymagana iloSó radnych wobec czego obrady sesji s4
prawomocne / lista obecnoSci w zalqczeniul.
Nastgpnie Przewodnicz4cy zwrócil sig do z zapylaniem, czy ktoé z radnych wnosi uwagi do
protokolu z poprzedniej sesji - uwag nie wniesiono, protokól zosfal $zyiQfy.
Przewodnicz4cy przedstawil planowany porz4dek obrad i zwrócil sig z zapytaniem czy ktoÉ
wnosi uwagi do przedstawionego porz4dku.
Wójt Gminy zlozyl nastQpuj4ce wnioski:
- o wycofanie z porzqdku obrad proj ektu uchwaly w/s zmiany statutu Gminnego OÉrodka
Kultury,
- o wycofanie z porzqdkt obrad projektu uchwaly w/s sprzedazy dzialki w 241/3
- o przyjEcie pod obrady rady projektu uchwaly w/s zmiany uchwaly nr 30lIY /2007 w/s
likwidacji drogi
- o przyjEcie pod obrady rady projektu uchwaly w/s zmian do uchwaly nr 88.XIII/2007 w/s
Gminnego Programu Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2008
- wnioski zosfaLy przyjEfe jednogloénie.
Porz4dek obrad, po wprowadzeniu poprawek, zosfal przyjEty jednogloénie.

Ad.2.
Wójt Gminy Zdzislaw Pietrowski ztozyl sprawozdanie z pracy migdzy sesjami.
Wójt zajmowal sig m. innymi nastgpuj4cymi tematami:
- wydaniem znzqdzei,
- projektami uchwal rady,
- protokolami komisj i rady,
- decyltni o warunkach zabudowy,
- zatwierdzeniem SIWZ i dokumenfaciqpflelargow4 na zimowe utrzymanie dróg,
- zatwierdzeniem SIWZ i dokumenfacjqprzetrgow4 na odbudowg ul. Dolnej , Psie Pole,
- wyjaénieniem tematu odbudowy drogi do Bli2niaków w Wojanowie,
- wyraaeniem zgody na zwiEkszenie wymiaru zatrudnienia o lc efafi na stanowiskach obslugi

w Szkolach Podstawowych w Karpnikach i Kostrzycy, w ramach posiadanych érodków,
- wyra:Zeniem zgody na zatrudnienie na stanowisko pomoc nauczyciela w Przedszkolu

w Myslakowicach, w ramach zatwierdzonego planu finansowego,
- koncepcj4 zagospodarowania gruntów poloZonych przy ul. 1-go Maja i Fabrycznej
w Myslakowicach,

- rozpoczEciem procedury przejgcia dzialki nr 673 pod rozbudowE cmentarza w tr-omnicy,
- zezwoleniami na sprzeda2 napojów alkoholowych,

Wójt uczestniczl w nastEpuj4cych spotkaniach:
- 14.09.08r. - udziat w DoZlarkach Gminnych, Powiatowych i Diecezjalnych w Chocianowre
- 16.09.08r. - spotkanie Wójtów i Burmistrzów w/s KSWiK
- 17-19.09.08r. - szkolenie skarbników, seketarzy i wójtów województwa dolnoél4skiego

i zachodnio-pomorskiego
- 23.09.08r. - debata w/s kopalni skalenia w Karpnikach
- 26.09.08r. ZuzqdZGK
- 29.09.08r. - spotkanie zMZKw sprawie przewozu mieszkaiców i dzieci do szkól
- 02.10.08r. - spotkanie zPrezesem ZL ,,Orzel"
- 06.10.08r. - Szklarska Porgba - spotkanie w/s wspólnej promocji gminy
- 09.10.08r. - udzial w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej



- 13.10.08r. - zebranie wiejskie w StruZnicy
- 14.10.08r. Zgromadzenie Wspólników KSWiK
- 17.10.08r. - spotkanie w/s Karkonoskich Drezyn Rgcznych
- 20.10.08r. - Starostwo zimowe utrzymanie dróg
- 22.10.08r. - spotkanie w/s przetargu na obslugg bankow4 w Urzgdu Gminy
- 24.10.08r. - Zarz4d + Zgromadzenie ZGK

Ad. 3.
Z-caPrzewodnicz4cego przedstawil sprawozdanie Przewodnicz4cej zpracy migdzy sesjami.
- 13.09.08r. - otwarcie wystawy fotograficznej ,,Myslakowice - Erdmannsdorf'w obiektywie

mlodego pokolenia w ramach Dni Dziedzictwa Narodowego w GOK
w Myslakowicach pol4czone z degustacj4 produktów lokalnych

- 15.09.08r. - II zebranie zaloaycteli,,Stowarzyszenia tr-omniczanie" w éwietlicy wiejskiej
w Lomnicy

- 18.09.08r. - spotkanie z p. mecenas w sprawie skarg: p. Womiñskich, p. Dubickiej,
p. Maroszka i zaskarZonych uchwal przez Wojewodg DolnoSl4skiego

- 21.09.08r. uroczyste zakoiczenie,,Europej skich Dni Dziedzictwa" na terenie palaców
i folwarków w LomnicY i Wojanowte

- 25.09.08r. - Seminarium pt. KSWiK - etap I jako przyklad inwestycji ekologicznej ze
érodków Unii Europejskiej

- 27.09.08r. - zawody straZackie sportowo - zrEcznoéciowe z udzialem wszystkich jednostek

OSP z terenu gminy i zaproszonych stra2aków z zaprzyiazrionei gminy Horní
Mar5ov

- 27 .09.08r. - uroczystoSó wrgczenia Dolnoél4skich Kluczy Sukcesu za 2007t. oraz
rozstrzygniQcie konkursu Dolnoé14ska Gmina - Lider Internetu w Teatrze
C. K. Norwida w Jeleniej Górze ( Nasza gmina nominowana w kategorii 4

,,Najbardziej gospodama gmina wiejska" )
- 01.10.08r. - udztal w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa
- 04.10.08r. - X-lecie Zespolu ,,Szarotka" - wystqpy afiystyczne Zespolów Folklorystycznych

z woj ewództwa dolnoél4skiego w GOK w Myslakowicach
- praca w biurze rady - w 7 dniach.

Ad.4 .
Janina Radomska - interpelacj a
O przyépieszenie postEpowania administracyjnego, prowadz4cego do przejEcia do zasobu
komunalnego nieruchomoóci stanowiqcej obecnie wlasnoÚó PKP a bqd4cej czgÉci4 drogi
Wojanów - D4browica.
Zapyfania:
1l dofyczy dztatki ¡r 27 w Wojanowie o powierzchni 3 ha naleiqcej do ANRSP, mieszkaúcy
zyczyliby sobie przeznaczyó ten grunt na cele rekreacyjno-sportowe ale nie znalazl sip
odpowiedni zapis w studium, Agencja na tym bazuje, czy istnieje jeszcze szansa
nieodplatnego nabycia tego gruntu,
2l zosfal przyjpfy plan zagospod arowania przestrzennego dla czgéci wsi Karpnik i Bobrowa
czy mo2na przygotowaó ofertE dla potencjalnych inwestorów, Zeby zainteresowali siq tym
terenem w celu zagospodarowania go na cele sportowo-rekreacyjne

Radna Maria Szorkin:
1/ wniosek o przycigcie drzew na cmentarzu,



2/ brak toalety / ta która jest wygl4da okropnie /
3/ brak pojemników na émieci
4/ wyciqcie zywoplotu na ul. 1-go Maja, obok szkoly
5/ na dworcu PKP zostaly wstawione szklane drzwi, czy bylo to moZliwe do wykonania
6/ kiedy zostanie zñoflczo¡a strona internetowa, ci4gnie siQ ten temat od miesi4ca stycznia

Radny Ryszard Dwomik - Urz4d Pracy mieSci siE w Jeleniej Górze, rozwairyó mo2liwoSó aby
bezrobotni z terenu gminy nie ponosili kosztu dojazdu do Urzgdu Pracy.

Radny Maciej Klempouz - jak na dzieá dzisiejszy wygl4da sprawa schroniska w Bukowcu
oraz budowa sieci wodoci4gowej, zainteresowani s4tym tematem mieszkaúcy wsi.

Radny Augustyn Wilczyñski - jest decyzja o Érodowiskowych uwarunkowaniach dla firmy
Alphat Diesel, czy jeszcze na Iym etapie postEpowania moZna prowadzió jakieS rozmowy
z firm4na temat bazy surowcowej. Komisja bardzo chEtnie podjElaby rozmowy
z przedstawicielem firmy

Ad. 5.
Z-ca przewodnicz4cej Józef Niziolek poinformowal, ze temat byl omawiany na Komisj i
Oswiaty i Zdrowia i Komisji BudZetu i Finansów w z\¡¡i4zku z tym otworzyl dyskusjq.

Przewodnicz4ca Komisji Budzetu i Finansów poprosila o wyjaÉnienie zapisów uchwaly w/s
zmian do uchwaly nr SS1XIII/2007 w/s Gminnego Programu Rozwi4zywania Problemów
Alkoholowych i Narkomanii na rok 2008.
Kierownik GOPS poinformowal, ze la zmiana nie zmienia programu tylko wprowadza do
programu dodatkowe Srodki finansowe z uwagi na to, ze wzrosly wplywy z t1'tulu
wydawanych zezwoleú na sprzedaz i podawanie napojów alkoholowych.
Do Komisji Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych wplynqly wnioski dotyczqce
wspomagania dzialalnoSci insty'tucji, stowarzyszeñ i osób fizycznych sluZ4ce rozwi4zywamu
problemów alkoholowych i narkomanii, wnioski mo2na skladaó nadal. ZostanE one
rozpattzone na posiedzeniu komisji w dniu 18 listopada br.

Radna Janina Radomska zwrócila uwagQ, ze Gminny Program Profilaktyki i Rozwi4zyi,vanta
Problemów Alkoholowych i Narkomanii jest programem, którego zapisy z roku na rok nie
ulegaj4 zmianie. Radna wnioskuje aby zasiqgn4ó opinii np. z oÉciennych gmin czy Komisji
OSwiaty. radnych irozwinqé zapisy programu.
Zdaniem Przewodnicz4cej Komisji Oéwiaty i Zdrowia program powinien byó adresowany do
wszystkich dzieci. Drug4 spraw4jest to, 2e przedstawiony program jest programem bardzo
ogólnym, nie ma w nim konkretnych dzialah , realizatorów /kto, komu, zajak4kwotE / i w
zwiEzku z fym mog4 poj awiaó sip w4tpliwoSci.
Wszystkich zainteresowanych zapisami w programie Kierownik GOPS zaprosil na
posiedzenie komisji, na dziei 18 listopada, godz. 15.15.

Rada przyjEla powyZsze informacje przy 13 giosach za i 1 glosie wstrzymuj4cym.

4d.6 .

Dyrektor GOK Grzegorz Truchanowicz poinformowal, 2e glównym zadaniem OÉrodka jest
organizowanie imprcz dla dzieci, mlodzie2y oraz doroslych p oczqwszy od rekreacyjnych,
kulturalnych, szkoleniowych jak i bibliotecznych.



Pozafypowqdzialalnoéci4 statutow4 oérodek wspomaga i wspólorganizuje równie2 imprezy
o randze powiatowej i ogólnopolskiej.
W ramach wspólpracy z placówkami oéwiatowymi na terenie gminy prowadzone s4zajqcia
pozalekcyjne.
W ramach statutowej dzialalnoéci przy GOK-u funkcjonuj4 3 biblioteki publiczne: w
Myslakowicach, Kostrzycy i Karpnikach.
W GOK zatrudniony jest pracownik ds. promocji. Komórka jest czynna od poniedzialku do
pi4tku. W ramach swoj ej dzialalnoéci zajmuje siE m.in. pisaniem projeklów na rzecz
organizacji pozarz4dowych wspólpracuj4cych z GOK-iem.
Od piEciu lat GOK wystEpuje o dotacj e i bierze udzial w konkursach grantowych
przeprowadzanych przez polskie fundacj e, urzEdy paústwowe i ministerstwa. Wykaz
otrzymariych grantów i dotacji zostal wykazany w sprawozdaniu z dzialalnoóci Gminnego
Oérodka Kultury.

Radna Maria Szorkin stwierdzila,2e za malo informacj i o dzialalnoéci GOK dociera do
mieszkañcóu gminy
Dyrektor poinformowal, 2e od m-ca listopada bgdzie funkcjonowaó strona internetowa GOK,
po adresem WWW.qok.mvslakowice.pl gdzie bqdq umieszczane wszystkie informacj e
zwiqzute z dzialalnoÉci4 kulturaln4 i rekreacyjn4 na terenie gminy. Na stronie bgd4
informacje o wszelkich dzialaniach instl.tucj i pozarz4dowych jak i rad soleckich z terenu
gminy wplywajqce na rozwój naszej gminy. W momencie uruchomienia strony kazda
instltucja prowadzEca dziatalno(;ó na rzecz lokalnej spolecznoéci bEdzie mogla umieéció
swoje informacj e.
Radna Janina Radomska zwrócila siq z proébq o zlikwidowanie starego ksiEgozbioru
z biblioteki w Wojanowie oraz wyremontowanie pokuszonego betonu na schodach i przed
wej éciem do biblioteki.
Radna Helena Nawrot zwrócila siE z proébE o przydzielenie Kolowi Emerytów i Rencistów
wlasnego pomieszczenia onz podzipkowala Urzqdowi Gminy i Dyrektorowi GOK za pomoc
w zorganizowaniu l0Jecia Zespoiu Szarotki.
Zespólbyt na przeglEdzie zespolów w Swiebodzicach, gdzie na 17 bior4cych udzia\ zespolów
zaj4l 3 miejsce.

Rada Gminy Myslakowice jednogloénie przyjgla informacj q z dzialalnoÉci Gminnego
OSrodka Kultury.

A d . 7 .
Pani Lidia Murawiak przedstawila sprawozdanie z dzialalno!;ci Kola Gospodyú Wiejskich
w Myslakowicach.
Koio Gospodyú Wiejskich w Myslakowicach, jako organizacja pozarz4dowa posiada wiele
sukcesów, w tym promowanie i kultywowanie tradycj i Swiat Wielkanocnych otaz Boíego
Narodzenia. Kolo zdobylo dyplomy i nagrody w konkursach stolów wielkanocnych.
W bieZqcym roku kolo zdobylo 2 nagrody. Uczestniczy w festiwalach Kól Gospodyú
Wiejskich oraz naróZnych imprezach lokalnych. Organizuje warsztaty rgkodziela oraz
waÍszfaty grafiki zwiqzane z rodzimymi tradycjami. Czynnie uczestniczy w dzialaniach
organizowanych przez Dolnoél4skiUrzqd Marszalkowski zwi1zanych z ptomowaniem
produktu lokalnego.
Przedstawiciele Kola Gospodyú Wiejskich uczestniczyli w warsztatach zorganizowanych
przez Fundacjg Ekologiczn4z czeskiej Gminy partnerskiej Horni Mar5ov.
Przy Kole Gospodyó dziala zespól folklorystyczny ,,Goéciniec".



Z-caPrzewodniczEcej przekazal na rgce Pani Lidii Morawiak podziEkowania za
przygotowanie zimnego bufetu z degustacj4 produktów lokalnych, na otwarcie wysta\'vy
fotograficznej ,,Myslakowice - Erdmannsdorf ' w obiektywie mlodego pokolenia.

Przewodnicz4ca Kola Agroturystycznego Pani Patrycj a Szorkin przygotowala sprawozdanie
z dzialalnoéci Kola Agroturystycznego / sprawozdanie w zal4czeniu I .
Pani Patrycj a Szorkin poruszyla kilka tematów:
1/ biuro informacj i turystycznej - nie Íünkcjonuj e do dnia dzisiejszego, proSba o informacjg
kiedy bgdzie urchomione.
2/ strona internetowa - zdjEcia s4 nieaktualne, nie ma informacji o moZliwoéci przekazania
- ¡ ; ^ ;  
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3/ jest kalendarz imprez, powinny w nim znale2ó siE dokladne daty kazdq imprezy, taka
informacjajest potrzebna dla turystów odwiedzaj4cych gminq, AgroturySci sqzawiedzeni,2e
w tym roku nie bylo Pikniku Agroturystycznego, który mial siq odbyÓ w drugiej polowie
sierpnia.
4/ proéba o lepsze oznakowanie ulic, trafiÓ np. do Pani Madej jest bardzo cipZko
5/ poprawa estetyki gminy, m. in. poprawa estetyki parku, który wygl4da tragicznie. Mapa

.. informacyjna obok dworca PKP jest tak zaroÉniEta, ze jej wcale nie widaÓ
6/ na festyny wypo?yczane s4 sceny zakfóre placi siq niemaie Érodki finansowe, zastanowió
siE nad usy'tuowaniem muszli koncerlowej w parku
Nastgpnie zabral glos Wójt Gminy:
- Piknik Agroturystyczny organizuj4 agroturySci a nie gmina, gmina moZe byó
wspólorganizatorem, byly Dni Promocji Gminy i nie bylo ani jednego stanowiska
agroturystycznego pomimo wyslanych informacji do agroturystów,
- biuro informacj i turystycznej nie jest dla agroturystów lecz dla turystów odwiedzaj4cych
gminE, biuro jest. Skladanyjest projekt. W dniu dzisiejszym bgdzie przyjmowana uchwala,
która bEdzie realizowana w przyszlym roku. W m-cu marcu bqd4 rozpatrywane wnioski, s4
du2e szanse na pozyskanie érodków pozabud2etowych na biuro informacj i turystycznej, które
bEdzie prawdopodobnie mialo siedzibq w dawnym sklepie przy ul. Szkolnej. Jest zrobiony
projekt techniczny, w chwili obecnej gmina stara siE o pozwolenie na budowg
- muszla koncefiowa nie jest takqprostQ spraw4, wszelkie tematy dotycz4ce parku musz4 byÓ
uzgadniane z konserwatorem zabltków
Estetyka gminy - w okolicach dworca PKP wszystkie budynki s4wlasnoéciowe i to
mieszkañcy powinni zadbaó o wygl4d terenu wokól swoich posesji.
Z-ca Wójta poinformowal, ze strona intemetowa dziala od m-ca wrzeénia. JeZeli chodzi
o informacj e to musz4 byó one przekazywane 2eby mogly znale1ó siE na stronie internetowej.
Na stronie intemetowej znajduj4 siE linki poprzez które moZna wejéó na stronQ np.
gospodarstwa agroturystycznego. Kalendarz imprez zostanie, lqcznie zDytekforem GOK,
opracowany i umieszczony na stronje internetouej

Rada Gminy jednogloénie przyjgla informacjg o dziaialnoÉci organizaqi poZltku publicznego
i stowarzyszeñ.

Ad. 8 PodjEcie uchwal.
Uchwala Nr 154D(XIII/2008 w sprawie: udzielenia Kierownikowi Gminnego Oérodka
Pomocy Spolecznej w Myslakowicach upowaznienia do podejmowania dzialaú wobec
dluZników alimentacyjnych - podjqta przy 12 glosach za.

Z-caPrzewodnicz4cej zwrócil sig do Wójta o przedstawienie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia
Gminnego Programu Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii.



Wójt Gminy, z uwagi na uwagi zgloszone do treÉci programu, zwrócil siE do radnych z
wnioskiem o wycofanie proj ektu uchwaly z porzqdku obrad - wniosek zoslal przyjpty przy 12
glosach za.

Uchwala Nr 155/)üIIV2008 w sprawie: zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego
Zakladt Opieki Zdrowotnej w Myslakowicach - podjEta przy 9 glosach za i 3 glosach
wstrzymuj4cych.

Skarbnik Gminy przedstawila projekt uchwaly w/s zmian w bud2ecie gminy.
Przewodnicz4ca Komisji BudZetu i Finansów zwró clla sip z zapytaniem co do zapisu
,, zwiEksza sig plan o kwotg 9.000 zl na usiugi promocyjne w zwi4zku z zawartq umowE
z Karkonosk4 Agencj4 Rozwoju Regionalnego w Jeleniej Górze na wykonanie projektu
koncepcji subregionalnego produktu turystycznego dla Gminy Myslakowice", co gmina zyska
przeznaczajqc w/w kwotE na wykonanie projektu.
Z-caW ójfa Jeny Wateha - ta koncepcja jest opracow)'wana dla subregionów turystycznych,
których powstalo na dzieú dzisiej szy 12, w przyszloÉci ma byó 13. Bez opracowania tej
koncepcji nie bEdzie moZliwoéci pozyskania Srodków finansowych z Regionalnego
Programu Operacyjnego.

Uchwala Nr 156,f(XIIy2008 w sprawie: zmian w budZecie gminy - podjqta przy 7 glosach za
i 5 glosach wstrzymujqcych.

Uchwala Nr 157 ff.XIII12008 w sprawie: zmian do uchwaly Nr 366lXLVIl2002 Rady Gminy
Myslakowice z dnia 29 kwietnia 2002r. dotyczqcej ustalenia zasad wynajmowania lokali
wchodz4cych w sklad mieszka¡iowego zasobu gminy - podjgta przy 11 glosach za.

Uchwala Nr 158/XXIM008 w sprawie: zmiany do uchwaly nr 1241XÑ2008 Rady Gminy
Myslakowice z dnia 27 .05.2008r. w/s ustalenia zasad sprzedaZy lokali mieszkalnych z
gminnego zasobu nieruchomoSci - podjEta pruy 11. glosach za.

Wójt Gminy przedstawil projekt uchwaly w/s nadania nazwy ulicy we wsi Kostrzyca.
Radny Augustyn Wilczyúski zglosil wniosek o rozszerze¡ie zapisu uchwaly w $ 1
o dzialkq 46 DR - wniosek zostal przyj Ety przy 11 glosach za.

Uchwala Nr 159/XXIM008 w sprawie: nadania nazv'ty ulicy we wsi Kostrzyca - podjeta
przy 1I glosach za.

Uchwala Nr 160/)üIIV2008 w sprawie: wspólpracy pomigdzy Gmin4 Myslakowice i Gmin4
Horní Mar5ov w Republice Czeskiej - podjQta pzy 11 glosach za.

Uchwaia Nr 161/XXIIV2008 w sprawie: wspólpracy pomigdzy Gmin4 Myslakowice, Gmin4
Karpacz onz Gmin4Horní Mar5ov w Republice Czeskiej - podjQta przy 11 glosach za.

Uchwala Nr l62lXXIIIl2008 w sprawie: zmian do uchwaly Nr 100/XVII/2008 Rady Gminy
Myslakowice z dnia 22lutego 2008r.w sprawie zatwierdzenia ,,Planu Odnowy Miejscowo5ci
Myslakowice na lata 2007 -2013" - podjEta przy 11 glosach za.

Uchwala Nr 163,0(XIIV2008 w sprawie: przejgcia zadtia z zakresu wlaéciwoSci powiatu -
podjgta przy 1 1 glosach za.



Uchwala Nr l64lXXl[Il2008 w sprawie: Wruzenia zgody na nabycie prawa uZytkowania
wieczystego dziatki - podjEta przy 1 1 glosach za.

Z-caPrzewodnicz4cej Rady przedstawil projekt uchwaly w/s tznania za zasadn4 skargE Pani
Anny Dubickiej.
Przewodnicz4cy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa poinformowal, 2e na
posiedzeniu komisji komisja uznala skargE za zasadnqale po przemyéleniach Przewodnicz4cy
stwierdza, 2e on osobiécie bEdzie glosowal przeciwko tej uchwale z uwagi na to, Ze Pani
Dubicka, na posiedzenie komisji w m-cu kwietniu, zobowiqzaLa siE dostarczyó stosolvne
dokumenty w tej sprawie, którychjednak nie dostarczyla.
Wójt poinformowal, ze po dniu 1 1 grudnia spotkal sig z Pani4 Ann4 Dubickq dwukrotnie,
jednak szkoda, 2e nie sporzqdzll notatki z tego spotkania. Pani Dubicka, kupuj4c
nieruchomoéó, zdawala sobie sprawQ jaki jest do niej dojazc-
Z-ca Przewodnicz4cej Rady poddal pod glosowanie projekt uchwaly w/s uznania za zasadn4
skargE Pani Anny Dubickiej - projekt nie uzyskal akceptacji / przy obecnoSci 1 1 radnych 10-
ciu glosowalo przeciwko, 1 osoba wstrzymala siE od glosu./

Uchwala Nr 165,D(XIIV2008 w sprawie: uzíania zabezzasadn4 skargE Paústwa Anny
i Stefana Womiúskich - podjEta przy 1 1 glosach za.

Uchwala Nr 166/)üIIV2008 w sprawie: zmiany uchwaly w 30lIY 12007 Rady Gminy
Myslakowice z dnia 26.0L2007r. w sprawie likwidacji drogi - podjqta ptzy 1l glosach za-

Uchwala Nr t61lxxltrIl2008 w sprawie: zmian do uchwaly nr 88,XIII/2007 Rady Gminy
Myslakowice z dnia 01 .12.2007r. w/s Gminnego Programu Rozwi4zywania Problemów
Alkoholowych i Narkomanii na rok 2008 - podjqta przy 11 glosach za.

4d .9 .
Wójt udzielil odpowiedzi na interpelacje, zapylania i wnioski radnych:
Odp. dla radnej Janiny Radomskiej
- dzialka nr 27 w Wojanowie jest wlasnoóci4 Agencji Nieruchomoici Rolnej Skarbu Paistwa
i to wlaSciciel powinien wyst4pió z wnioskiem o zmianE w studium, czego do tej pory nie
dokonal. Dzialka najprawdopodobniej zostanie zbyta w drodze pzetargu.
- w momencie tworzenia planu byli inwestorzy, Wójt bEdzie rozmawial z Panem Korzeniem
na temat jacy to byli inwestorzy. Zostu'ie pzygotowana oferta inwestycyjna i zamieszczona
w intemecie i nie tylko.
Odp. dla radnej Marii Szorkin
- niektóre drzewa bgd4 wycinane, inne przycinane, Srodki s4 na ten cel
- na temat toalety zostanie zwrócona uwaga Panu RzeZawiúskiemu, nale2y ÍeZ rozwazyó
ustawienie toalet TOI-TOI i dostawienie pojemników na émieci
- pójdzie wyst4pienie o wyciEcie Zy'woplotu na ul. 1-go Maja
- drzwi szklane na dworcu - dworzec jest wlasnoúci4 PKP, moZna sprawdzi ó czy wyrazll na
to zgodE konserwator zabytków,
Odp. dla radnego Ryszarda Dwomika
- ponoszenie kosztów dojazdów bezrobotnych do Urzgdu Pracy bylo omawiane na sesji rady,
Wójt zwróci sig ponownie do Urzqdu Pracy, moze coÉ uleglo zmianie w tej sprawie
Odp. dla radnego Macieja Klempouz
- gmina jest na etapie przejmowania schroniska w Bukowcu od Starostwa Powiatowego
- rozpoczgto projektowanie kanalizacji dla czferech miejscowoSci, Karpnik, ShuZnicy,
Krogulca i Gruszkowa oraz projektowanie wodoci4gu dla Kostrzycy i Bukowca.



Odp. dla radnego Augustyna Wilczyúskiego
- firma ALPHAT DIESEL bEdzie produkowala komponenty do paliw plynnych, oc4rwiécie
bgüie uirywala róZne odpady.
Prowadzone sq rozmowy z firm4 na temat budowy nowego zakladu produkuj4cego gaz
z biomasy. Jest wykonana koncepcja, która jest w Zwiqzku Gmin Karkonoskich

Ad. 10.
Soltys Tadeusz Banasiak ponownie zglosil sprawE dziury na drodze gminnej, za mostem w
Bobrowie oraz dzikiego wys¡piska ómieci na drodze powiatowej / obok Palacu tr-omnica /'

Soltys Henryk Kafel:
1/ wniosek o zasypanie dziur na ul Karpackiej,
2/ wniosek o ustawienie 4 lamp na uLlqczqcej ul. Karpack4 z Jeleniogórskq

Soltys Czeslaw Blachut - na ul. Robotniczej s4 sfupy, proéba o powieszenie 4 lamp.

Ad. 11.
Wobec wyczerpania porzqdku obrad Z-caPrzewodnicz4cej Rady zamkn4l obrady XXIII Sesji
Rady Gminy Myslakowice.

Sesja trwala od godziny 9.00 do 14.00

W sesji uczestniczylo 14 radnych.

Wykaz radnych nieobecnych na sesji:
Maria Kuczaj - usprawiedliwiona

Protokolowala
E. Niavald

Z.CA PRZEWONICZ,lCEGO
Rady Gnrirl slakowice


